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AcrA DE LA neunró DE JUNTA DrREcrrvA
DE L'ATENEU BARc¡l-onÉs

I de febrer de 2024
(Aprovada el 29 de febrer de 2O24)

La reunió s'ofereix en modalitat híbrida (presencial i telemática). Comenga la
reunió amb l'assisténcia dels membres de la Junta següents: Isona Passola,
Llulsa Juliá, Ricard Faura, Daniel Faura, Elisabet cirici, Rosa Maria Malet,
Laura Feliu i Mariá de Delás.

Connectats de manera telemática: Jordi Jiménez, Carme Gual i Paula
Przybylowicz.

Excusa la seva abséncia: Pedro Santos

Ordre del dia

1. Informe de la presidenta.

a. La presidenta, Isona Passola, explica l'estat de les negociacions
amb l?juntament de Barcelona i la Fundació la Caixa sobre la
possibilitat de buscar finangament per rebaixar el deute
históric acumulat en els darrers anys.

b. Proposa la convocatória de lAssemblea General pel dilluns 25
de marg. S'aprova per unanimitat la proposta.

2. Informe de la vicepresidenta cultural.

a. La vicepresidenta Cultural, LluTsa Juliá, explica la programació
cultural d'aquest darrer mes de gener i exposa les noves
propostes de programació per aquest primer semestre de
l'any.
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3. Informe de la comissió econdmica

a, El vicepresident económic i el tresorer, Ricard Faura i Daniel
Faura, presenten el projecte pressupost2O24. Es presenta un
pressupost equilibrat, esperant que no hi hagi imponderables,
com per exemple els que várem tenir l'any passat de la pujada
desmesurada del preu de l'energia per l'impacte de la guerra
d'Ucraina. El pressupost és conservador, ja que no presenta
cap augment significatiu ni pel que fa als ingressos ni a les
despeses.

b. El vicepresident económic presenta l'oferta d'una empresa de
gestió dels espais. Explica les condicions que ens oferiran i les
possibilitats que ens donen d'ampliar la facturació pel que fa
als lloguers dels espais, a més a més de rebaixar la feina que
aquest aspecte representa pels treballadors de la casa. La
proposta és que aquesta empresa comenci a treballar a partir
del primer de marg.

4. Informe de la comissió de personal

a. La comissió de personal, formada pel vicepresident económic i

el tresorer, informen de la situació del procés de selecció de la
plaga de geréncia. En aquests moments s'está parlant amb
alguns dels candidats amb el perfil més indicat a les
característiques de la plaga. La proposta es que la nova
geréncia comenci durant el mes de marg.

b. Es porta per la seva aprovació, el pagament de la prima del
contracte de l'anterior gerent. S'aprova el pagament.

c. Es presenta la proposta d'incorporació d'un nou cap d'área de
programació cultural, en la persona de Xavier Padrissa.
S'aprova la proposta.

5. Informe bibliotecária:

a. La bibliotecária de la Junta, Rosa Maria Malet, exposa que está
pendent de pagament el servei anomenat COFRE (Conservem
per al Futur Recursos Electrónics) és el sistema de preservació
digital de la Biblioteca de Catalunya. S'esbrinará si és necessari
conserva r aq uests serveis.
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6. Informe conservadora:

a. La conservadora de la Junta, Elisabet Cirici, explica les gestions
que s'estan fent amb la nova companyia d'energia pública per
tal que l?teneu pugui ser-ne usuari. De moment aquestes
converses estan en la seva fase inicial.

b. La conservadora explica també les subvencions atorgades per
part de la Generalitat referents a inversions i adequacions de
diferents parts de l'edifici.

c. Explica que es procedirá a la instal.lació d'un nou aparell d'aire
condicionat a la cuina de la cafeteria, ja que, en els mesos de
més calor, la temperatura que s'assoleix fa molt difícil treballar
amb bones condicions.

7. Qüestions sobrevingudes, precs i preguntes:

Es proposa com a nova gestora de la secció de música a María Isart.
S'aprova la proposta.

A les 21 hores finalitza la sessió, de la qual com a secretari aixeco la present
Acta amb el vistiplau de la presidenta.

Ricard Faura i Homedes

Secretari

i plau

r\ Isona Passola i Vidal

Presidenta

3




